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Protokół nr 22/2019 z III cz. XXII sesji Rady Miasta 

Świnoujście, która odbyła się w dniu 6 grudnia 2019 roku 

od godz. 800 do godz. 1555. 
 

Na sesji obecni byli: 

1. Radni według listy obecności. 

2. Pan Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

3. Pani Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

4. Pan Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta, 

5. Pani Dorota Konkolewska – Sekretarz Miasta, 

6. Pani Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

7. Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu, 

8. Zastępca Dyrektora Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu, 

9. Prezes Spółki Lokum Sp. z o.o. w Świnoujściu, 

10. Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu, 

11. Radca prawny, 

12. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów Urzędu Miasta. 

 

Ad. pkt 1 – Wznowienie obrad. 

 

Obrady XXII Sesji Rady Miasta w dniu 6 grudnia 2019 roku o godzinie 800 wznowiła i prowadziła 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Zawiadomienie wraz z projektem porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Podjęcie uchwały w sprawie polityki mieszkaniowej Miasta Świnoujście  

na lata 2019-2029. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiły Zastępca Prezydenta Miasta oraz Naczelnik 

Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Rozwoju Inwestorów. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie 

było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano autopoprawki do uzasadnienia, tytułu i treści projektu 

uchwały. 

Radny Leszek Waga złożył wniosek o zamknięcie listy mówców. 

Za głosowało 10 radnych, 2 głosy były przeciwne, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie polityki mieszkaniowej Miasta Świnoujście na lata 2019-2029 wraz z autopoprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/169/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie polityki 

mieszkaniowej Gminy Miasta Świnoujście na lata 2019-2029 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
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Ad. pkt 3 – Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu w postaci zorganizowanej części 

przedsiębiorstwa Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej do LOKUM Sp. z o. o. – docelowo 

działającej, jako Towarzystwo Budownictwa Społecznego. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiła Prezes Spółki Lokum Sp. z o.o. w Świnoujściu 

oraz Naczelnik Wydziału Ewidencji i Obrotu Nieruchomościami. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie 

było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano autopoprawkę do tytułu projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie woli wniesienia wkładu w postaci zorganizowanej części przedsiębiorstwa Zakładu 

Gospodarki Mieszkaniowej do LOKUM Sp. z o. o. – docelowo działającej, jako Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/170/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie woli 

wniesienia wkładu w postaci zorganizowanej części przedsiębiorstwa Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej do LOKUM Sp. z o. o. – docelowo działającej, jako Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. pkt 4 – Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie utworzenia spółki LOKUM spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiły Zastępca Prezydenta Miasta oraz Prezes Spółki 

Lokum Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie utworzenia spółki LOKUM spółka z ograniczoną odpowiedzialnością: 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/171/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. o zmianie uchwały  

w sprawie utworzenia spółki LOKUM spółka z ograniczoną odpowiedzialnością stanowi  

załącznik nr 7 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad. pkt 5 – Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Miasto Świnoujście na lata 2020-2024. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawili Zastępca Prezydenta Miasta oraz Dyrektor 

Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu. 
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Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały wraz z autopoprawką: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła 10 minut przerwy w obradach sesji. 

Po przerwie wznowiła obrady. 

 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano autopoprawki do projektu uchwały. 

Radny Jarosław Włodarczyk złożył wniosek o zamknięcie listy mówców. 

Za głosowało 7 radnych, 1 głos był przeciwny, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto 

Świnoujście na lata 2020-2024 wraz z autopoprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/172/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Świnoujście na lata 2020-2024 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała, że punkt dotyczący projektu 

uchwały w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2018-2022” zostanie przeniesiony do pkt 13 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 6 – Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miasta Świnoujście  

do uzupełnienia składu Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Świnoujściu. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. Zaproponował jako 

przedstawicieli Rady Miasta kandydatury: radnej Doroty Mikulskiej oraz radnej Anety Zdybel  

do uzupełnienia składu Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Świnoujściu. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miasta Świnoujście do uzupełnienia składu Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Świnoujściu wraz z autopoprawką (Dorota Mikulska, Aneta 

Zdybel): 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/173/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie wskazania 

przedstawicieli Rady Miasta Świnoujście do uzupełnienia składu Gminnej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Świnoujściu stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
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Ad. pkt 7 – Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Miasto 

Świnoujście z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Leszek Waga przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Miasto Świnoujście z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2020”: 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/174/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Gminy Miasto Świnoujście z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020” 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad. pkt 8 – Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w schronisku dla osób bezdomnych. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinia Komisji Rady: 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Leszek Waga przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych: 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/175/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad. pkt 9 – Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Uzdrowiska Świnoujście. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 
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Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Leszek Waga przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie Statutu Uzdrowiska Świnoujście wraz z autopoprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/176/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie Statutu 

Uzdrowiska Świnoujście stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Ad. pkt 10 – Podjęcie uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Turystyki dla Miasta Świnoujście  

na lata 2019-2029. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Leszek Waga przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie Strategii Rozwoju Turystyki dla Miasta Świnoujście na lata 2019-2029: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/177/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie Strategii 

Rozwoju Turystyki dla Miasta Świnoujście na lata 2019-2029 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad. pkt 11 – Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Świnoujście  

i nadania jej statutu. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 
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Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną głosowało  

7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Świnoujście i nadania jej statutu  

wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/178/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miasta Świnoujście i nadania jej statutu stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Ad. pkt 12 – Zapoznanie z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasto 

Świnoujście za rok szkolny 2018/2019. 

 

Informację przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Radni zapoznali się z informacją, która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. pkt 13 – Podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018-2022”. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką w formie prezentacji przedstawiła Prezes Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu.  

Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała o dwóch wariantach projektu uchwały:  

wariant I – z budową rurociągów kanalizacyjnych w ul. 1 Maja; wariant II – bez budowy rurociągów 

kanalizacyjnych w ul. 1 Maja. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały (wariant I) wraz z autopoprawką: za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Leszek Waga poinformował, że w wyniku 

przeprowadzonego głosowania Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych zarekomendowała wariant I 

projektu uchwały.  

Za głosowało 5 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano autopoprawki do załącznika projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2018-2022” (wariant I) wraz z autopoprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr XXII/179/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie 

„Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na 

lata 2018-2022” stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
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Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała o złożeniu przez radnych wniosku 

o wprowadzenie do porządku obrad XXII sesji projektu uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego 

zamiaru likwidacji opłaty uzdrowiskowej (załącznik nr 26 do protokołu). 

Kolejno zarządziła głosowanie nad wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie stanowiska dotyczącego zamiaru likwidacji opłaty uzdrowiskowej (jako pkt 14 porządku 

obrad). 

Za głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Ad. pkt 14 – Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego zamiaru likwidacji opłaty 

uzdrowiskowej. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta. 

 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano jeszcze poprawki do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie stanowiska dotyczącego zamiaru likwidacji opłaty uzdrowiskowej wraz z autopoprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/180/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie stanowiska 

dotyczącego zamiaru likwidacji opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Ad. pkt 15 – Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia uchwały Ogólnego Zebrania 

Mieszkańców Osiedla Karsibór. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie zatwierdzenia uchwały Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla Karsibór: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/181/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 6 grudnia 2019 r. w zatwierdzenia 

uchwały Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla Karsibór stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Ad. pkt 18 – Wolne wnioski w sprawach związanych z wykonywaniem funkcji radnego. 

 

Wolne wnioski stanowią załącznik nr 31 do protokołu. 
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Ad. pkt 19 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zamknęła 

obrady XXII sesji Rady Miasta w dniu 6 grudnia 2019 r. o godzinie 1555. 

Lista głosowań imiennych stanowi załącznik nr 32 do protokołu oraz nagranie z przebiegu  

III części XXII sesji w formacie mp3 stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

Elżbieta Jabłońska 
 

 

Sporządziła:  

Emilia Solka 


